

WEST SOUTHLANDS RESIDENTS ASSOCIATION
Annual General Meeting

West Southlands 鄰居互助會 - 周年大會

Time: 6:30 – 9:00 pm

時間：下午 6:30 - 9:00

Date: September 13th, 2022

日期：2022年9月13日

Location: Musqueam Golf Academy

地點：3904 西 51 街

3904 West 51st Ave.

GUEST SPEAKER:

客席講員：

Jeannie Lee – City of Vancouver, Flood Management Engineer – Sewer & Drainage Design Engineering Services.

Jeannie Lee - 溫哥華市政府, 水患管理工程師

Come hear how the city plans to respond to problems related to flooding, drainage and malfunction of the sewer system.. Residents will have an opportunity to ask questions and discuss options for community actions.

來聽聽市政府怎樣計劃回應有關本區水患問題和費水處理系統。區民有機會發問和討論有甚麼社區行動。

The meeting agenda also includes updates on neighbourhood news, annual WSRA society business and election of new directors.

會議事項也包括最新關於這區的資訊, WSRA 鄰居互助會的事務, 以及選舉新一年的理事。

JOIN THE BOARD.

參加理事局

Would you like to be on the WSRA board? We welcome new directors. This is a great way to get involved in your neighbourhood, meet your neighbours and become familiar with issues affecting our community. The time commitment is minimal. If interested, let us know. Current directors are Linda Jinks, Mary Tataryn, Robert Matas, Kay Teschke and Troy Iwanik

你願意成為 WSRA 理事局的一員嗎? 你可積極參與你的社區, 認識你的鄰居和熟識本區的事宜。所費的時間不多, 有興趣者, 可以聯絡現任的理事: Linda Jinks, Mary Tataryn, Robert Matas, Kay Teschke 或 Troy Iwanik

MEMBERSHIP FEES ARE NOW DUE

年費現已到期

Membership fee of \$20 can be paid either through e-transfer to wsouthlands300@gmail.com or by bringing \$20 to the annual meeting. These fees are necessary for photocopying community newsletters, registration of the Society and maintaining the beautiful website at www.wsouthlands.org

會員費用每年 \$20, 用以支付基本印制和網站維修的費用 (www.wsouthlands.org) 付費方法可以在銀行網上 e-transfer 到 wsouthlands300@gmail.com, 或在周年會議支付。

We anticipate a strong turnout. Jeannie Lee will provide invaluable information on the City of Vancouver's plans to address flooding concerns in our neighbourhood.

See you on Sept. 13th.

我們期待有多人出席。Jeannie Lee 會給我們有關市政府的寶貴資訊, 這些事項都會直接影響本區的水患問題。希望在 9月13日 見到你們。

Mary Tataryn and Linda Jinks, WSRA co-chairs

marytataryn@icloud.com

lindamj@shaw.ca

Mary Tataryn 和 Linda Jinks.
WSRA 共同主席